
Alphen aan den Rijn, 16 mei 2023 

 

Beste Foodwatch, 
 
Hartelijk dank voor uw informatieverzoek omtrent ons inkoopbeleid en toekomstplannen 
rondom het gebruik van gewasbeschermingsmiddelen voor de productie van voedsel. 
Onderstaand vindt u de antwoorden op uw vragen. 
 
1. Heeft Dirk een visie of code of conduct gericht op de impact van het inkoopbeleid op milieu, 

biodiversiteit en volksgezondheid? Zo ja, wordt hierin iets vermeld over de wenselijkheid van 
het gebruik van pesticiden bij de productie van levensmiddelen?  

 
Begin dit jaar hebben wij een Code of Conduct opgesteld. In deze Code of Conduct beschrijven wij de 
minimum waarden die wij belangrijk vinden in ons eigen handelen, maar ook wat wij verwachten van 
onze leveranciers op het gebied van mens en milieu. Onze Code of Conduct vind je hier. 
 
Op dit moment staat hierin nog niets vermeld over het gebruik van gewasbeschermingsmiddelen. 
Wel dat we verwachten dat onze leveranciers zich houden aan de geldende nationale wet- en 
regelgeving van de landen waarin zij werken. 
 
2. Beschikt Dirk over data over het gebruik van pesticiden bij de productie van levensmiddelen 

voor het winkelassortiment en bent u bereid deze te delen?  
 
Ja, wij hebben inzichtelijk welke gewasbeschermingsmiddelen bij de productie van levensmiddelen 
door onze leveranciers worden gebruikt. Op dit moment zijn wij nog niet bereid om dit te delen. Wel 
kunnen we melden dat onze leveranciers zo min mogelijk gewasbeschermingsmiddelen gebruiken en 
dat alle producten die in onze supermarkten liggen voldoen aan de door de Europese Unie 
opgestelde regels en de aanvullende eisen vanuit de Nederlandse overheid. 
 
3. Heeft Dirk een strategie om het gebruik van pesticiden voor de productie van levensmiddelen 

in het assortiment te verminderen?  

Nee, op dit moment nog niet. Onze telers gebruiken zo min mogelijk gewasbeschermingsmiddelen. 
Echter is het gebruik van gewasbeschermingsmiddelen in sommige gevallen nodig. Alternatieven om 
ziekten en insecten te weren zijn soms niet voorhanden of hebben op andere fronten impact, 
bijvoorbeeld op het milieu. Soms moeten telers gewasbeschermingsmiddelen gebruiken om ook 
voedselverspilling door misoogsten te voorkomen.  

4. Heeft Dirk een concreet inkoopbeleid met betrekking tot het gebruik van pesticiden voor de 
voedselproductie? Zo ja:  
- welke KPI’s gebruikt u om dit te controleren? Wat zijn uw laatste resultaten?  
- is dit beleid gericht op de volgende productgroepen?  
o Fruit  
o Groenten  
o Brood of andere graanproducten  
o Andere productgroep  
 
 

https://www.dirk.nl/meer/over-dirk/duurzaamheid/duurzaam-nieuws/due-diligence-bij-dirk/code-of-conduct


Alle producten die in de supermarkt liggen voldoen aan de door de Europese Unie opgestelde regels. 
Het verschilt per land of ze extra criteria eisen aan het gebruik van bijvoorbeeld pesticiden. De 
Nederlandse overheid stelt boven op de Europese richtlijnen aanvullende eisen. Daarbovenop 
hanteren supermarkten weer bovenwettelijke criteria om er zo veel mogelijk zeker van te zijn dat er 
geen of zo weinig mogelijk residuen van gewasbeschermingsmiddelen op voedselproducten zitten. 

In Nederland werken we binnen een toekomstvisie richting 2030 waarbij ziekten en plagen veel 
minder kansen krijgen en het gebruik van gewasbeschermingsmiddelen zo veel mogelijk kan worden 
voorkomen. Supermarkten dragen hun steentje hieraan bij. Denk bijvoorbeeld ook aan het Boer-tot-
Bord strategie, waarbij één van de hoofddoelen het halveren van het gebruik van 
bestrijdingsmiddelen is en het verhogen van het areaal voor biologische landbouw.  

Onze inkooporganisatie Superunie hanteert een strengere MRL norm dan de Europese MRL eis. 
Daarnaast kopen we veel PlanetProof gecertificeerde AGF producten in. PlanetProof stelt ook 
specifieke eisen omtrent het gebruik van pesticiden. Ook kopen we biologische producten in, waar 
dus geen gewasbestrijdingsmiddelen gebruikt worden. 

4. Heeft Dirk projecten of programma’s rondom (huis)merken om het assortiment van gelabeld 
biologisch of pesticidevrij geproduceerd voedsel te vergroten? Zo ja: welke projecten of 
programma’s zijn er met betrekking tot de volgende productgroepen?  

o Fruit  
o Groenten  
o Brood of andere graanproducten  
o Andere productgroep  
 
Nee, op dit moment nog niet. Wel hebben wij de intentie om het aandeel biologisch in onze 
verkopen verder te laten groeien. 
 
5. Heeft Dirk concrete doelstellingen om het totale assortiment biologisch of pesticidenvrij 

geproduceerd voedsel in de volgende productgroepen te vergroten?  
o Fruit  
o Groenten  
o Brood of andere graanproducten  
o Andere productgroep  
 
Nee, op dit moment nog niet. 
 
7. Is het inkoopbeleid van Dirk ook gericht op het verminderen van het aandeel conventioneel 
(met bestrijdingsmiddelen) geproduceerde voedingsmiddelen in het assortiment?  
 
Nee, op dit moment nog niet. 
 


